
Országgyű lés Hivatala

Irományszám : ok_ (/d t(0

Érkezett: 2017 NOV D 2.
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Írásbeli választ igényl ő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánunk benyújtan i
dr. Pintér Sándor belügyminiszterhez, mint a rendészetért felelős kormánytagho z

„Már az orvosi rendelők informatikai fejlesztéséhez szükséges eszközök kiszállítása is
rendőrségi feladat? "

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

November 1-én indult el a háziorvosokat, a szakrendel őket, a kórházakart és a
gyógyszertárakat összekötő új egységes informatikai rendszer, az Elektronikus Egészségügy i
Szolgáltatási Tér (EESZT) . A Magyar Nemzet című napilap értesülései szerint október végé n
rendőrökkel végeztették el a rendszer m űködéséhez szükséges kártyaolvasók kiszállítását a z
orvosokhoz .

Ez még annak fényében is meglep ő információ, hogy a Készenléti Rendőrség keretein belül
működik az Allami Futárszolgálat . A belföldi Allami Futárszolgálat tevékenységéne k
szabályozásáról szóló 44/1998 . (X. 14.) BM rendelet szerint ugyanis a futárszolgála t
„alapvető feladata minősített adatokat tartalmazó küldemények fegyveres biztosítással való
továbbítása a futárszolgálat országos rendszerébe bekapcsolt, minősített adatot kezelő
szervek között” . A rendelet pontosan meghatározza, hogy ezen túlmenően mely szervek
küldeményeinek szállítása tartozik a futárszolgálat feladatkörébe . A kártyaolvasók

háziorvosoknak történő kiszállítása nyilvánvalóan nem sorolható ide . A rendelet 5 . §

kivételesen lehetőséget biztosít arra, hogy a „ bekapcsolt szerv indokolt külon megkeresésére a
futárszolgálat vezetője eseti jelleggel a 2-4. § hatálya alá nem tartozó küldemények
továbbítását is " engedélyezze .



Fentiekkel összefüggésben az alábbi kérdéseket intézem Miniszter Úrhoz :

• Normálisnak tartja-e, hogy a rend őrség végezte el a kártyaolvasók kiszállítását?

Valóban rendőrségi feladatnak tekinthető-e az orvosi rendelők informatikai

fejlesztéséhez szükséges eszközök kiszállítása ?
• Kinek a megkeresésére végezte el a rend őrség a kártyaolvasók kiszállítását ?

• Ki döntött a megkeresés teljesítésér ő l?
• Mi volt a jogszabályi alapja a megkeresés teljesítésének ?
• Hány rendőr vett részt a feladat végrehajtásában? Mely szervezeti egysége k

állományát vették igénybe a feladatellátáshoz?
• Összesen hány helyszínre, mennyi kártyaolvasót kézbesítettek?

• E feladattal összefüggésben a kártyaolvasókon kívül más eszközök vagy
dokumentumok kiszállítására is sor került? Ha igen, kérem, tájékoztasson, hogy
milyen eszközöket és dokumentumokat szállítottak ki !

• Zökkenőmentesen eleget tudott-e tenni a rendőrség a megkeresésnek, és sikeresen
végrehajtotta-e a feladatot ?

Budapest, 2017 . november 2 .

dr. Harangozó Tamás
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